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Informatienota 
 
Door de fractie van het CDA zijn de schriftelijke vragen gesteld inzake betrokkenheid 
basketbalvereniging Orca’s bij ontwikkeling nieuwe sporthal in Zeeheldenwijk. 
 
 
Inleiding op de beantwoording 
In de aanloop naar de ontwikkeling van de nieuwe sporthal hebben wij contact gehad met diverse 
sportverenigingen waaronder specifiek de basketbalvereniging en de zaalvoetbalvereniging. Met deze 
verenigingen is onder andere ook een werkbezoek gebracht aan diverse sportaccommodaties. 
Beide verenigingen kampen met ruimtegebrek en delen op dit moment dezelfde locatie; de 
Vlechttuinen die door de SSU wordt beheerd. De Zaalvoetbalvereniging maakt hiernaast nog gebruik 
van diverse andere locaties, ook buiten de gemeente Urk. Voor de Basketbalvereniging geldt dit in 
mindere mate, voor hen is de Vlechttuinen de “hoofdlocatie”. 
 
Mede in het kader van de ontwikkeling van de sporthal is in de 2e helft van 2024 een onderzoek gestart 
naar Binnensportaccommodaties. Hiervoor is een hierin gespecialiseerd bureau ( tien 
organisatieadvies) ingehuurd. Op basis hiervan is de conclusie getrokken dat er te weinig ruimte is 
binnen de gemeente Urk voor alle binnensportverenigingen.  
De Vlechttuinen is in de basis zeer geschikt voor Basketbal. Vandaar dat in de uitwerking van de 
bestuursopdracht ervoor is gekozen om bij het ontwikkelen van de sporthal Zeeheldenwijk de 
zaalvoetbalvereniging als hoofdgebruiker mee te nemen. Hiermee wordt ruimte gecreëerd voor de 
Orca’s in de Vlechttuinen.  
De resultaten van dit onderzoek zouden ambtelijk teruggekoppeld worden aan de Orca’s. Door uitval 
van de sportambtenaar is dit zoals zich nu laat aanzien niet op dat moment gebeurd, maar pas later in 
het proces door de interim -sportambtenaar. Ik heb inmiddels telefonisch contact gehad met de 
voorzitter en een afspraak is ingepland om een en ander toe te lichten.  
  
  
Door de verhuizing van de zaalvoetbalvereniging naar de nieuwe locatie wordt  een aantal van de door 
de Orca’s in haar brief genoemde problemen opgelost. Er komt meer ruimte beschikbaar voor 
trainingen en wedstrijden op meer courante tijdstippen. Voor trainingen kan overigens ook mede-
gebruik gemaakt worden van de nieuwe sporthal in de Zeeheldenwijk. In het huidige programma van 
eisen is gebruik voor basketbal meegenomen. 
 
Ook de overlast die door de Orca's wordt ervaren wordt hiermee uit de Vlechttuinen gehaald.  
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De Stichting Sportaccommodaties Urk is eigenaar en beheerder van de Vlechttuinen. Met hen zijn wij 
over de volle breedte van hun accommodaties in gesprek over onder andere gebruik van hun 
accommodaties. 
 
 
 

1) Is het college op de hoogte van het feit dat de betreffende basketbalvereniging Orca’s zich niet 
(meer) betrokken voelt bij de planvorming voor de nieuwe sporthal in de Zeeheldenwijk? 
 
Wij hebben ook kennis genomen van de brief die de vereniging naar uw gemeenteraad heeft 
gestuurd en zijn hiervan op de hoogte. Hierover hebben wij ook contact gehad met de Orca’s 
en een gesprek om hierover verder te praten is ingepland. 

 
 

2) Kan het college aangeven waarom deze vereniging niet is uitgenodigd of betrokken bij het 
verdere overleg over de inrichting en ontwikkeling van de nieuwe sporthal, terwijl zij eerder wel 
actief hebben meegedacht en belangstelling hebben getoond? 
 
Zoals in de inleiding geschetst, is het uitgangspunt dat de Vlechttuinen als hoofdlocatie voor 
de basketbal wordt gebruikt. Het gesprek over het gebruik en de wensen t.a.v. deze locatie 
zullen de Orca’s met de SSU moeten aangaan. Overigens zijn we als gemeente ook in gesprek 
met de SSU. 
 
Ten aanzien van de participatie bij de uitwerking van de bestuursopdracht sporthal 
Zeeheldenwijk hebben wij ervoor gekozen om nu alleen de beoogde “hoofdgebruikers” hierbij 
uit te nodigen. Voor de binnensport is dit de zaalvoetbalvereniging. Na de keuze van de 
gemeenteraad voor de te realiseren variant zal ook met andere binnensportverenigingen 
worden gesproken over mede-gebruik.  

3) Welke sportverenigingen zijn momenteel wél betrokken bij het overleg over de nieuwe sporthal, 
en op basis van welke criteria is deze selectie gemaakt? 
 
Zie de inleiding en het antwoord bij 2 
 
 

4) Is het college bereid alsnog in gesprek te gaan met de basketbalvereniging Orca’s en hen te 
betrekken bij de vervolgstappen, zodat hun wensen en behoeften meegenomen kunnen 
worden in het proces? 
 
Het college is hiertoe zeker bereid. Er staat ook op korte termijn een afspraak gepland met de 
Orca’s om specifiek over hun vragen en wensen te spreken.  
 

5) Hoe ziet het college in bredere zin de rol van sportverenigingen als volwaardige 
gesprekspartners in de planvorming van gemeentelijke sportaccommodaties? 

 
De sportverenigingen zijn belangrijke partners bij de vrije tijdsbesteding van onze inwoners; jeugd 
én volwasenen. Zij dragen door de aard van de activiteiten bij aan het gezond en fit worden en 
blijven van onze inwoners. Ook spelen zij een belangrijke rol in DURF – opgroeien in een kansrijke 
omgeving. In dit kader spreken wij ook regelmatig met de sportverenigingen.  
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Om hun activiteiten te kunnen organiseren zijn goede accommodaties van groot belang. Bij de 
ontwikkeling hiervan is de input van de sportverenigingen onmisbaar. Zij zijn de experts en weten 
wat zij nodig hebben om een goed aanbod te kunnen realiseren. Ons college ziet hen dan ook als 
zeer belangrijke en volwaardige gesprekspartners bij de ontwikkeling en gebruik van de 
accommodaties. 

 
 
 


